
 

Protokół VI Posiedzenia Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu 
Jagiellońskiego 

w dniu 19 kwietnia 2011 r.

 

Kraków, 19 IV 2011 r.

 

19 kwietnia 2011 r. o godzinie 18.15 w Biurze TD UJ w Krakowie odbyło się VI posiedzenie 
Rady TD UJ w roku 2011.

Obecni byli.

1. Maksymilian Galon
2. Marek Kosowski
3. Mateusz Damrat
4. Berenika Koźbiał
5. Michał Lubina
6. Szymon Drobniak
7. Krzysztof Nesterowicz
8. Magdalena Kurnik
9. Marcin Jarząbek

 
Z ramienia komisji Rewizyjnej:

1. Bartosz Szczurowski
 

Gość:
1. Bartosz Kosiński
2. Jacek Lewicki

 
Quorum stwierdzono.
Przewodniczącym zebrania wybrano jednogłośnie Maksymiliana Galona, a protokolantem 
wybrany został Marcin Jarząbek. Obaj zgodzili się na pełnienie swoich funkcji.
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum
2. Wybór przewodniczącego i protokolanta
3. Przyjęcie dwóch osób w skład Zespołu ds. Konkursu
4. Mianowanie Iwony Ludowicz na okres próbny Pełnomocnikiem ds. przedstawicielów 
5. Kwestia dostępu do klucza
6. Podpisy po dyżurach
7. Przyjmowanie faktur w Biurze i organizacja pracy Biura TD
8. Fundacja Młodych Naukowców 
9. Majowy wyjazd naukowy

10. Zmiana na stanowisku Przewodniczącego Zespołu ds. Innowacyjności
11. Prośba o listę osób pracujących  w Zespołach TD
12. Sprawa GoogleDoc
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13. Działalność Komisji Kultury
14. Wolne wnioski

 
Rada jednogłośnie przyjęła proponowany porządek. Wobec powyższego przystąpiono do 
realizacji porządku obrad.

1. Przyjęcie do Zespołu ds. Konkursu kolejnych osób
Przewodniczący przedstawił sylwetki kandydatek (Karolina Dukała, II rok, Wydział 
Filozoficzny, psychologia; Maria Janicka, I rok, WBiNoZ), oraz sposób działania Zespołu, 
wdrożony przez Filipa Gołębiowskiego. 
Przystąpiono do głosowania: 8 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się. 
Wniosek o przyjęcie Marii Janickiej i Karoliny Dukały został przyjęty.
 

2. Mianowanie Iwony Ludowicz na okres próbny Pełnomocnikiem ds. przedstawicielów 
Maksymilian przedstawił osobę kandydatki i jej propozycje pełnienia funkcji. Zaproponował, 
aby mianować ją na 3-miesięczny okres próby z możliwością przedłużenia na czas 
nieokreślony. 
Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego wniosek przyjęto jednogłośnie (9 głosów za, 
0 przeciw i 0 wstrzymujących się)

3. Kwestie dostępu do klucza
Maksymilian Galon obiecał, że pozostali członkowie Rady niebawem będą mieli dostęp do 
klucza do Biura. Poprosił on jednocześnie, aby pamiętać o zamykaniu drzwi 
 

4. Podpisy po dyżurach
Przewodniczący zaproponował, aby członkowie Rady pełniący dyżury w Biurze TD 
podpisywali się na liście obecności. Propozycja ta została przedyskutowania i przyjęta 
jednogłośnie przez wszystkich członków Rady, podejmujących dyżury w Biurze.
 

5. Przyjmowanie faktur w Biurze i organizacja pracy Biura TD
Następnie przystąpiono do dyskusji nt. przyjmowania faktur przez Jacka Lewickiego. 
Po wymianie zdań przewodniczący zaproponował, aby do czasu powrotu Wioletty 
Szymańskiej zatrudnić także Renatę Gurtat (w wymiarze 1 godziny dziennie) do pomocy przy 
rozliczeniach wniosków konkursowych doktorantów.
 
Maksymilian zaproponował, aby przystąpić do głosowania wniosku o zatrudnienie Renaty 
Gurtat i pokrycie jej wynagrodzenia z budżetu Towarzystwa Doktorantów.
Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego wniosek został przyjęty jednogłośnie (9 
głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się)
 

6. Fundacja Młodych Naukowców 
W dyskusji przedstawiono bieżący stan przygotowania statutu Fundacji; zasygnalizowano 
przy tym chęć zorganizowania spotkanie roboczego osób zaangażowanych w powoływanie 
Fundacji (z grona byłych i obecnych członków Rady TD i Zespołu ds. Pozyskiwania 
Funduszy) celem ustalenia ostatecznej wersji statutu.
Marek Kosowski zwrócił uwagę, że Rada może podjąć uchwałę o zgodzie na kierunek Statutu 
Fundacji. W dyskusji jednak zrezygnowano z tego pomysłu, jednocześnie stwierdzając, że 
wszyscy członkowie Rady wyrażąja aprobatę co do ram instytucjonalnych proponowanych 
przez Statut.
Następnie poruszono też kwestię finansowe – Bartosz Kosiński przedstawił koszty 
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rejestracji fundacji (ok. 300 zł) oraz minimalny majątek fundacji (1500 zł, także w formie 
majątku). W dyskusji pojawiły się różne pomysły zdobycia tych pieniędzy (zbiórka, 
darowizna). Przewodniczący zamknął dyskusje propozycją, by sprawy finansowania zostały 
przedstawione przez członków Zespołu ds. Fundacji na liście dyskusyjnej. Na sam koniec 
powrócono jeszcze do tematu spotkania roboczego ustalając jego orientacyjny termin na 
początek maja br.
 

7. Majowy wyjazd naukowy
Przewodniczący przedstawił koncepcję wyjazdu i zapytał się o to, czy przy okazji wyjazdu 
można zastanowić się nad materiałami promocyjnymi (koszulki polo, polary czy bluzy). 
Zwrócił uwagę także na to, by logo TD było wyszywane. Po przedyskutowaniu tego tematu, 
każdy członek Rady zaproponował swoje pomysły na materiał promocyjny. W wyniku tego 
typowania Rada wyłoniła dwie propozycje: koszulki polo oraz wiatrówki. Zobowiązano 
jednocześnie Jacka Lewickiego do przedstawienie konkretnych projektów obu ubrań.
 

8. Zmiana na stanowisku Przewodniczącego Zespołu ds. Innowacyjności

Przewodniczący ogłosił swoją dymisję z funkcji Przewodniczącego Zespołu ds. 
Innowacyjności w Badaniach, informując jednocześnie, że tę funkcję przejmuje jej poprzedni 
przewodniczący Tomasz Pugacewicz. Tomasz będzie obecny na kolejnym posiedzeniu Rady i 
przedstawi wtedy swoje plany pracy Zespołu.
 

9. Prośba o listę osób pracujących  w Zespołach TD
Przewodniczący poprosił kierujących Zespołami o przesłanie do końca kwietnia składu 
ich Zespołów, wraz z kontaktami, a także do 9 maja – planów pracy Zespołów. Zwrócił 
jednocześnie uwagę na to, by na listach zaznaczać także zapotrzebowanie osób na kolejny 
rok.
 

10. Sprawa GoogleDoc
Głos zabrał Krzysztof Nesterowicz i zasugerował, aby pracę grupy dyskusyjnej przerzucić do 
trybu pracy w GoogleDocs. Wyjaśnił zasady działania i zaproponował, aby przećwiczyć je na 
protokole posiedzenia Rady. Propozycja ta została przyjęta przez Radę.
 

11. Działalność Komisji Kultury
Berenika Koźbiał przedstawiła bieżącą działalność Komisji i terminy Salonu (16 maja i 13 
czerwca), Salonu Gigantów (2 połowa czerwca – termin zależy od prof. Andrzeja Mani) i 
imprezy Integracyjnej (koniec czerwca). Zachęciła jednocześnie do zgłaszania kandydatur do 
udziału w Salonie Naukowym.
Poinformowała ona jednocześnie, że w czasie wakacji zorganizowany zostanie Turniej Gier - 
jest to przesunięcie imprezy z terminu wiosennego, z powodu braku osób do organizacji.
 

12. Wolne wnioski
Szymon Drobniak opowiedział o plakatach, przygotowanych przez Zespół ds. PR i 
zaproponował, aby na poszczególnych wydziałach przedstawiciele doktorantów w Radach 
jednostek sami – po konsultacji z dziekanatami – mogli rozwiesić plakaty. Maksymilian 
Galon powiedział, że koordynacją tego działania powinna zająć się nowa pełnomocnik ds. 
przedstawicieli. 
Szymon zapytał o to, do kogo dotarła informacja o teatrze Bagatela (wejściówki dla 
doktorantów za 20 zł). Szymon poinformował także o dwóch umowach z krakowskimi 
teatrami: Łaźnia Nowa zgodziła się przekazać doktorantom ok. 10 darmowych wejściówek, a 
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także Teatr Ludowy – wejściówki za 15 zł.
 
Agata Jurkowska zapytała o losy roll-up’u. Szymon wyjaśnił, że właśnie montowany jest u 
producenta do kasetki (szarej lub srebrnej).
 
Maksymilian złożył na koniec wszystkim członkom Rady życzenia Wielkanocne i zakończył 
posiedzenie Rady.
 
 

Protokolant
 
 

Marcin Jarząbek
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